

Title (en)
ELECTRICAL CONNECTOR.

Title (de)
ELEKTRISCHER VERBINDER.

Title (fr)
CONNECTEUR ELECTRIQUE.

Publication
EP 0429554 A1 19910605 (EN)

Application
EP 90901349 A 19900810

Priority
JP 2040089 A 19890130

Abstract (en)
[origin: WO9009046A1] An electrical connector comprises a first housing (11) having electrical contacts (18) secured therein and a second housing (12) pivotally mounted within the first housing (11) with electrical contacts (27) secured in the second housing (12) in electrical engagement with respective contacts (18) so that the housings (11, 12) can be angularly positioned with respect to one another when circuit boards to which they are electrically connected are positioned at an angle relative to each other.

Abstract (fr)
Le connecteur électrique décrit comprend un premier logement (11), dans lequel sont fixés des contacts électriques (18), et un second logement (12), qui est monté pivotant à l'intérieur d'un premier logement (11) et dans lequel sont fixés des contacts électriques (27) en prise électrique avec les contacts correspondants (18), de sorte que les logements (11, 12) peuvent être disposés angulairement l'un par rapport à l'autre, lorsque des cartes à circuits auxquelles ils sont connectés électriquement sont disposées en formant un angle entre elles.

IPC 1-7
H01R 23/68; H01R 35/04

IPC 8 full level
H01R 35/04 (2006.01)

CPC (source: EP KR)
H01R 35/04 (2013.01 - EP KR); **H01R 2201/16** (2013.01 - EP)

Citation (search report)
See references of WO 9009046A1

Designated contracting state (EPC)
DE GB

DOCDB simple family (publication)
WO 9009046 A1 19900809; CN 1031437 C 19960327; CN 1044738 A 19900815; EP 0429554 A1 19910605; JP 2659575 B2 19970930;
JP H02201884 A 19900810; KR 0123371 B1 19971121; KR 910700559 A 19910315

DOCDB simple family (application)
US 8905592 W 19891214; CN 90100502 A 19900125; EP 90901349 A 19900810; JP 2040089 A 19890130; KR 900702188 A 19900928